
Nyhedsbrev september 2024. 

Nyt fra bestyrelsen 

Bestyrelsen holdt møde 24. september.  

 

Svømmebassin 

Bassinet er nu fyldt med vand (det tager 5 dage at fylde det), og vi er nu i gang med at rense vandet for 

støv, mørtelrester og andet. Når det er afsluttet, kan driftsanlægget sættes i gang og den rettet kemiske 

balance i vandet kan opbygges. De nye betræk er leveret, og bliver monteret nu. 

Resultatet af renoveringen er blevet flot, og det bliver dejligt at kunne åbne et nyt og lækkert anlæg til 

næste sommer.  

 
Overgangen fra YouSee til Fastspeed 

Der er fortsat nogle driftsproblemer i hybridnettet. Det viser sig, at der er en række tekniske fejl, som er 

”arvet” fra tidligere, og med den nye højere hastighed i nettet, så betyder disse fejl, at der er udfald i 

forbindelsen. Der arbejdes fortsat med fejlrettelser, og vi stopper ikke, før alt er i orden. 

 

Forretningsføreren går på pension 

Efter 11 år som forretningsfører har Jesper Holm valgt at gå på pension med udgangen af januar 2025. Dog 

har han lovet at bistå bestyrelsen med udarbejdelse af årsregnskab og årsrapport for 2024 samt med 

generalforsamlingen 2025. 

Bestyrelsen går nu i gang med at søge en afløser, som kan ansættes snarest, så der vil være en fornuftig 

overgangsperiode for overdragelse af opgaverne i administrationen. Hvis der skulle være nogen blandt 

medlemmerne, som kender en mulig kandidat, så kan man kontakte bestyrelsesformanden for nærmere 

information. 

 


